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STYRELSEMÖTE – TÄLJE SKOG OCH UNGDOM 

MÖTESANTECKNINGAR 

19 juni 2023 

Dagordning 

1. Mötet öppnas 

2. Föregående protokoll 

3. Nulägesredovisning 

4. Ekonomi 

5. Arbetsgrupper 

6. Ridgrupper i höst 

7. Sportadmin (utbildning) 

8. Övriga frågor 

9. Kommande möten 

10. Mötet avslutas 

MÖTESANTECKNINGAR 

Närvarande: Weronica Öberg, Bo Ekenberg, Jessica Bredesen, Camilla Bredesen, Niklas 

Lannerbäck, Ella Krantz och Sofia Högberg 

Frånvarande: Cecilia Asp och Ida Sjögren Knutas. 

Punkt Ärende 

1. Mötet öppnas 
 

 Ordförande öppnar mötet 

2. Föregående protokoll 

 Föregående protokoll läses upp. 
Namn till cafegruppen är ännu ej klart.  
 

3. Nulägesredovisning 

 • Betesmark: Vi får veta om vi kan använda Bergåsa senare i veckan. 
Vi skulle även kunna stängsla (mot holmen) på egen mark för att vinna betesmark. 
Stora viksbergshagen skulle hästarna kunna börja beta på redan till midsommar. 
Styrelsen beslutar att arbetsgruppen börjar stängsla runt träsket-hagen för ponnyerna, 
arbetsgruppen meddelar övriga om tid och datum så de som har möjlighet får delta. 

• Hö 
Höjs med 100:- balen  

• Fakturor till grupper: Den person som tidigare skickat ut våra fakturor vill avveckla och 
därför lära ut hur man gör till andra inom snar framtid, två frivilliga lär sig att skicka ut 
fakturor i första steg och sedan lär dom oss andra. 

4. Ekonomi 

 • Detta har kommit in: 
Sommar-skoj 50 000:- 

• Kommer in: 
IUG 22 500:- 
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• En ridlärare avsäger sig ersättning från föregående period. 
 
Det finns ännu pengar i kassan, men det behöver finnas plan för andra inkomstkällor framöver. 
Styrelsen diskuterar verksamheten i stort och kostnader in och ut. 
Behövs mer in: Två personer ur styrelsen börjar se över möjligheter till att söka fonder och 
sponsorer. 
 
Kalas, event, uteritter och att utöka lördagsridningen är ett mål för hösten. 
 

5. Arbetsgrupper 
 

 Verksamhetsgruppen: 
Ett kalas på gång verkar bli bokat, vi vet senare i veckan. 
Verksamhetsgruppen gör i ordning en fast prislista innan hösten.  
 
Hästgruppen: 
Nya hästarna Amy och Max har börjat användas i verksamheten, Daniella är klar i karantän på 
torsdag. Basilika rids mycket i nuläget och det har gått bra.  
 
Arbetsgruppen: 
Börjar med att boka datum för att stängsla hage, meddelar sedan andra i chatten om vilken dag 
som är bestämd. 

6: Ridgrupper i höst 

 Vi går igenom avhopp, nybörjare i kö och uppflyttning efter kunskapsnivå. 
Några ridinstruktörer ser över grupperna. En person ur styrelsen deltar med utskick till att 
välkomna nybörjare.  

7. Sportadmin (utbildning) 

 Deltagare: Samtliga styrelsemedlemmar deltar, vi bjuder även in hemsidesansvarig. 
Datum bestäms i löpet av nästa vecka. Förslag är en tisdag, onsdag eller torsdag. 

8. Övriga frågor 

 • Hemsidan: 
Hemsidans upprustning är i gång. Ungdomsstyrelsen ska fota och skicka hästbeskrivning 
inom kort. 
 

• Läger:  
Fortsättning 7 av 10 anmälda 
Fortättning lätt (endast) 2 av 10 bokade 

 
Vi undersöker om de två barn som bokat till fortsättnings lätt kan byta till ren fortsättning. Vi 
anpassar då lägret uppdelat efter kunskapsnivå.  
 

9. Kommande möten 

 Den 3 juli klockan 18:30 

10. Mötet avslutas 
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1. Mötet öppnas 
 


 Ordförande öppnar mötet 


2. Föregående protokoll 


 Föregående protokoll läses upp. 
Namn till cafegruppen är ännu ej klart.  
 


3. Nulägesredovisning 


 • Betesmark: Vi får veta om vi kan använda Bergåsa senare i veckan. 
Vi skulle även kunna stängsla (mot holmen) på egen mark för att vinna betesmark. 
Stora viksbergshagen skulle hästarna kunna börja beta på redan till midsommar. 
Styrelsen beslutar att arbetsgruppen börjar stängsla runt träsket-hagen för ponnyerna, 
arbetsgruppen meddelar övriga om tid och datum så de som har möjlighet får delta. 
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därför lära ut hur man gör till andra inom snar framtid, två frivilliga lär sig att skicka ut 
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• En ridlärare avsäger sig ersättning från föregående period. 
 
Det finns ännu pengar i kassan, men det behöver finnas plan för andra inkomstkällor framöver. 
Styrelsen diskuterar verksamheten i stort och kostnader in och ut. 
Behövs mer in: Två personer ur styrelsen börjar se över möjligheter till att söka fonder och 
sponsorer. 
 
Kalas, event, uteritter och att utöka lördagsridningen är ett mål för hösten. 
 


5. Arbetsgrupper 
 


 Verksamhetsgruppen: 
Ett kalas på gång verkar bli bokat, vi vet senare i veckan. 
Verksamhetsgruppen gör i ordning en fast prislista innan hösten.  
 
Hästgruppen: 
Nya hästarna Amy och Max har börjat användas i verksamheten, Daniella är klar i karantän på 
torsdag. Basilika rids mycket i nuläget och det har gått bra.  
 
Arbetsgruppen: 
Börjar med att boka datum för att stängsla hage, meddelar sedan andra i chatten om vilken dag 
som är bestämd. 


6: Ridgrupper i höst 


 Vi går igenom avhopp, nybörjare i kö och uppflyttning efter kunskapsnivå. 
Några ridinstruktörer ser över grupperna. En person ur styrelsen deltar med utskick till att 
välkomna nybörjare.  


7. Sportadmin (utbildning) 


 Deltagare: Samtliga styrelsemedlemmar deltar, vi bjuder även in hemsidesansvarig. 
Datum bestäms i löpet av nästa vecka. Förslag är en tisdag, onsdag eller torsdag. 


8. Övriga frågor 


 • Hemsidan: 
Hemsidans upprustning är i gång. Ungdomsstyrelsen ska fota och skicka hästbeskrivning 
inom kort. 
 


• Läger:  
Fortsättning 7 av 10 anmälda 
Fortättning lätt (endast) 2 av 10 bokade 


 
Vi undersöker om de två barn som bokat till fortsättnings lätt kan byta till ren fortsättning. Vi 
anpassar då lägret uppdelat efter kunskapsnivå.  
 


9. Kommande möten 


 Den 3 juli klockan 18:30 


10. Mötet avslutas 
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